
BESLUITENLIJST PRESIDIUM GEMEENTE ALBLASSERDAM d.d. 2 december 2015

Aanwezig: de heer J.G.A. Paans (vz), de heer M.J. van Lavieren (lid), de heer B.W. de Leeuw (lid), de
heer A.C. Strop (lid), de heer J.R. Pardo Kruidenier (lid), de heer T. Stam (lid), de heer F.C. de Gier
(lid), mevrouw I.M. de Gruijter (griffier)
Afwezig m.k.: de heer U. Oflaz (lid)

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. De agenda wordt
vastgesteld. Naast de behandeling van de conceptagenda's van de commissies staan
geen bespreekpunten geagendeerd, vanwege een aansluitend overleg van
presidium/college.  

2 Vaststellen verslag Presidium 5 november 2015
Besluit
Het verslag van 5 november wordt vastgesteld.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

3 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
De agenda's van de commissies worden vastgesteld. Commissie Grondgebied: de
raadsinformatiebrief Zienswijze Windturbines wordt als bespreekstuk
geagendeerd.Commissie Samenleving: Stand van zaken omtrent de vluchtelingen zal
worden toegevoegd aan de agenda. De voorzitter schetst de procedure die het college
voor ogen heeft en concludeert na toetsing dat het presidium deze procedure
onderschrijft.Commissie Bestuur: Agenda wordt vastgesteld.Bij zowel de commissie
Samenleving als bij Grondgebied worden toehoorders/insprekers verwacht. Kamer 114 is
hierbij een minder geschikte ruimte. Indien noodzakelijk/mogelijk zullen de commissies in
de Burgerzaal en kamer 114 wisselen van locatie.  

4 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Alle stukken worden in de komende raadsronde behandeld. 

Sluiting

5 Rondvraag
Besluit
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De heer Pardo Kruidenier wijst op de dubbelrol in de raad wanneer de voorzitter van de
raad ook optreedt als portefeuillehouder. Vooral bij complexe dossiers kan dit lastig zijn.
Afgesproken wordt dat het voorzitterschap van de raad bij deze agendapunten tijdelijk
wordt overgedragen aan de vice voorzitter.
Ook is er soms een dubbelrol voor raadsleden, die naast hun raadswerk deelnemen in
een bestuur/stichting. Dit kan het raadswerk raken, zaak is om hier zorgvuldig mee om te
gaan.

De heer Pardo Kruidenier refereert verder aan het persbericht dat is verschenen naar
aanleiding van de behandeling van het raadsvoorstel Entreezone Kinderdijk in de raad
van 24 november, waarin heel expliciet het standpunt van één fractie werd weergegeven.
De voorzitter geeft aan dat dit neutraal geformuleerd dient te worden.

In de vorige presidiumvergadering is gesproken over de opzet van Blik op de Raad in de
Klaroen. De heer Pardo Kruidenier oppert hoe dit uitgewerkt zou kunnen worden. Griffier
werkt het idee nader uit.

De heer Strop doet nogmaals de oproep of het mogelijk is de presidiumstukken vóór het
weekend beschikbaar te stellen. Dit wordt onderzocht.

De heer van Lavieren vraagt aandacht voor de positie van de burgerraadsleden. In
principe zijn ze bij alle bijeenkomsten welkom, al staat dat niet altijd expliciet vermeld,
vaak wordt alleen de aanduiding 'raadsleden' gebruikt. 

De heer Paans stelt voor de presidiumvergadering van januari te verplaatsen van 6 naar
13 januari, het presidium stemt hiermee in.
Verder licht de heer Paans de opzet van de nieuwjaarsbijeenkomst van 6 januari
(Landvast) toe.

 

6 Sluiting
Besluit
De voorzitter dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.
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